



Reproduction of Hong Kong Currency Notes as Stage Money
Under Section 103 of the Crimes Ordinance, Cap 200 of the Laws of Hong Kong
根據“香港法例”第200章“刑事罪行條例”第103條複製香港流通紙幣作道具鈔票

Name of applicant or organisation 申請人姓名或機構名稱: _____

Name of contact person 聯絡人姓名: _____

Email address 電郵地址: _____

Telephone number 電話號碼: _____ Fax number 傳真號碼: _____

Notes to be reproduced 擬複製鈔票:

Denomination 面額	The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Ltd 香港上海滙豐銀行有限公司		Standard Chartered Bank (Hong Kong) Ltd 渣打銀行(香港)有限公司		Bank of China (Hong Kong) Ltd 中國銀行(香港)有限公司		HKSAR Government 香港特別行政區政府	
	No. of notes to be reproduced 鈔票複製數量	Date of issue 發行日期	No. of notes to be reproduced 鈔票複製數量	Date of issue 發行日期	No. of notes to be reproduced 鈔票複製數量	Date of issue 發行日期	No. of notes to be reproduced 鈔票複製數量	Date of issue 發行日期
\$1,000								
\$500								
\$100								
\$50								
\$20								
\$10								

Others (please specify) 其他 (請註明): _____

Use of the proposed reproduction 複製的用途: -

- Stage money for filming. Name of film/TV programme:
道具鈔票用作拍攝用途。電影或電視節目名稱: _____
- Others, please specify 其他, 請註明: _____

Important notes 重要提示: -

- (1) Please see Annex 1: general guidelines and conditions for reproduction of Hong Kong currency notes as stage money. The HKMA may attach additional conditions as necessary.
請參閱附件 1: 複製香港流通紙幣作道具鈔票一般指引和一般條款。金管局可根據需要另行附加條件。
- (2) Please note that consent to use the currency note images from the respective note-issuing bank(s) or Information Services Department should be obtained before production.
請在複製鈔票前取得發鈔銀行或政府新聞處同意使用其鈔票圖像。

Signature 簽名: _____

Date 日期: _____

Personal Information Collection Statement 收集個人資料聲明:-

The personal information provided by applicants will only be used for processing their applications and be retained by the HKMA for an appropriate period of time according to need. The application details will be disclosed only to Hong Kong Police Force, the copyright owner, or for purposes permitted by Personal Data (Privacy) Ordinance. Applicants who wish to access or correct their personal information can email to hkma@hkma.gov.hk.

申請人所提供的個人資料只用於審批其申請。金管局會按需要將有關資料保留一段適當時間, 並只會將申請詳情披露予香港警務處、版權持有人或《個人資料(私隱)條例》所容許的用途。申請人如欲查閱或更正其個人資料, 請電郵至 hkma@hkma.gov.hk。